
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Των: Συμεών Κουπελόγλου, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ξίφη - Διαμνημονεύσεις» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου του Πανελληνίου Σωματείου Ελλήνων Στρατιωτικών (ΠΑΣΕΣ) με 
Αριθ. Πρωτ.: 74/13-12-2023, το εν λόγω μας μεταφέρει τα παράπονα των «…εν 
ενεργεία Αξιωματικών εξ Ανθυπασπιστών, για την αδιανόητη διάκριση που φέρεται να 
συντηρεί διαχρονικά η πολιτεία έναντι των ομοιοβάθμων τους Αξιωματικών εξ Ανωτέρων 
Στρατιωτικών Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων (ΑΣΕΙ), αναφορικά με τα προβλεπόμενα και 
υποχρεωτικώς φέροντα παρελκόμενα της στολής, το ξίφος και τις διαμνημονεύσεις». Εν 
συνεχεία επ΄ αυτού του θέματος το ΠΑΣΕΣ προσθέτει ότι «κάθε χρόνο, κατά την 
ορκωμοσία των νέων Ανθυπολοχαγών (και αντιστοίχων) αποφοίτων των ΑΣΕΙ, 
απονέμεται από την/τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας το απαραίτητο ως άνω παρελκόμενο 
της στολής ξίφος του Αξιωματικού», ενώ «…στον αντίποδα, Αξιωματικοί εξ 
Ανθυπασπιστών που ονομάζονται Ανθυπολοχαγοί (και αντίστοιχοι) αναμένουν την 
απονομή του ξίφους τους πολλά χρόνια μετά, ακόμη και μετά την αποστρατεία τους». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, επισπεύδοντας τις απαιτούμενες διαδικασίες 
χορήγησης, ώστε «αφενός να αποδίδονται τα ξίφη στις/στους νέες/νέους 
Ανθυπολοχαγούς (και αντιστοίχων) εξ Ανθυπασπιστών αμέσως μετά την ονομασία τους, 
με άμεση απόδοση στις/στους στρατιωτικούς εξ Ανθυπασπιστών που έχουν ονομασθεί 
Ανθυπολοχαγοί (και αντίστοιχοι) εδώ και χρόνια και αφετέρου να αποδίδονται τα 
προβλεπόμενα παράσημα σε συντομότερο χρόνο»; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2365

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/12/2023




